
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 14. juni 2021 kl. 20:00. 

 

Mødested: Mødet blev afholdt virtuelt. 

Tilstede: Lars SØ33, Kim NØ1, Niels NØ6, Jakob SØ16, Martin SØ37 

  

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde. 

(i) Referat er godkendt, afventer underskrifter grundet manglende fysisk møde. 

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde:  
 

b) Orientering om foreningens økonomi, indbetaling fra medlemmer, saltning, 

webhotel, græsklipning, etc 

(i) Gennemgang af regnskab af Lars, SØ33 

c) Trafikale forhold/Lokalplan for etape 2 på Mosevej 

(i) Der er rettet henvendelse til kommunen vedr. standen på Mosevej, indtil 

videre intet konkret svar, men henvises i stedet til det ansvarlige vejlaug. 

d) Reparation af asfalt  

(i) Jakob rækker ud til Aarhus Kommune, for at afsøge den kommende proces 

og forløb herfor herunder om der fx skal afholdes vejsyn eller lign.  

e) Støjmåling og eventuelt efterbeplantning på støjvolden 

(i) Intet nyt at berette. 

f) Genetablering af stolper ved vejbump 

(i) Dialog med Aarhus Kommune pågår.  

g) Planlægning af Generalforsamling 

(i) Under planlægning – Der indkaldes jf. retningslinjer i vedtægter. 

 

3. Indkommen post fra medlemmer 

 

Ingen post. 

 

4. Nyt fra udvalgene: 

 

a) Vand udvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Jens HA15, Kurt HA9).  

Intet bemærket. 

 

b) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11 og Troels SØ17). 

Intet nyt grundet COVID-19. 

 

5. Evt. 

a. Forslag fra Niels NØ6 om udnyttelse af det grønne område. Der opsættes debattråd på 

foreningens facebookside herom.  

 

6. Bordet rundt. 

 

7. Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår. 
 

a. Næste møde afholdes ifm. Generalforsamling. 


